
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARR I DE LA 
PUNXA,  DEL DIA 11 DE MARÇ DE 2021 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sr. Francesc Salellas 
Sr. Alfonso Galeote 
Sra. Elena Carmona 
Sr. Xavier Bona 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Qualitat Urbana 
4) Mobilitat 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h amb la presentació per part del Caporal designat a la 
Unitat de Policia Comunitària, amb TIP 1026 i excusant la presència de l’agent TIP 
1162, que ve a presentar als membres el nou funcionament un cop fetes les divisions 
per unitats a la comissaria de Policia. Des de gener comptem amb agents de barri, un 
per cada un dels 5 sectors, 2 agents cívics i el caporal i el sergent designats a la unitat. 
La intenció és que coneguin a l’agent designat i que es puguin reunir de tant en tant 
per poder parlar directament de temes vinculats a Policia. Els agents de comunitària 
canviaran de sector un cop l’any, per tant al gener en tindran un altre, tot i que la 
informació és compartida i estaran al cas de la situació del barri.  
S’acorda fer arribar les dades de contacte amb l’enviament de la present acta i quedar 
un dia amb l’agent designat per tal de que el coneixin. 
 
Un cop acaba la presentació, continua la reunió seguint l’ordre del dia: 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Dipòsit del gas: Es reformularà com a part de la zona verda ja que l’empresa no ho ha 
fet, per tal de deixar aquella zona del parc en consonància amb la resta. 
 
Urbanització inacabada i deixada propietat de BBVA: Actualment pertany a un grup 
voltor i per tant, les negociacions amb el banc s’han acabat. Des d’urbanisme s’ha fet 



                                           
 

 

 

una inspecció a la zona per tal d’emetre informe i procedir a requerir als propietaris 
l’adequació de l’espai. 
 
Desperfectes Local Social post-robatori: Es van reparar les portes, les reixes i els 
tancaments.  
 
Riera Can Grau: Es farà un escrit a Carreteres conjuntament amb l’Ajuntament de 
Begur, ja que és el límit entre un municipi i l’altre. Val a dir que com que està implicada 
l’ACA també és millor que se’n ocupi carreteres. Quan es tinguin novetats es farà 
saber. 
 
Pas de vianants rotonda de Can Grau: per poder pintar els passos de vianants s’ha de 
fer el tram de vorera que manca. Ja s’ha fet la memòria valorada i enviat a carreteres. 
Estem esperant la seva conformitat per tal d’executar-ho. 
 
Zona camp de futbol: en breu es sanejarà les voreres, el carril bici i el camp de futbol 
(a nivell de neteja i manteniment). 
 
2) Serveis Municipals 
 
Repitant del Local Social: es va fer al gener de 2020. 
 
Desperfectes als gronxadors de la plaça Pepe Barba: es va reparar al juliol. 
 
Bústia: Han de venir a acabar de retirar el tros que queda i pintar-ho. També 
s’aprofitarà per netejar les canals que són plenes d’herbes i retirar un matalàs de 
matrimoni que algú ha col·locat a la coberta del local. 
 
3) Qualitat Urbana 
 
Finca Cul de Sac 8: El passat desembre van netejar el solar, tot i que cada any ens 
trobem amb la mateixa situació, no hi ha més remei que anar requerint. 
 
4) Mobilitat 
 
Carrer Joan Maragall: Tal i com es va informar en la darrera reunió s’ha reconvertit en 
zona 30. 
 
5) Noves aportacions 
 

- Al carrer Castella, l’aigua potable de tant en tant fa mala olor, com a podrit. 
S’explica que no hem tingut cap incidència al respecte, que potser és de les 
instal·lacions del domicili en qüestió. 

- També al carrer Castella, el tram abans dels new jerseis, els cotxes aparquen a 
les dos bandes, tant a mà dreta com a mà esquerra, que aparquen sobre la 
vorera i ratllen els cotxes. S’acorda anar-hi un dia amb mobilitat i l’agent de 
comunitària per tal de veure la problemàtica, però la solució consensuada és 
pintar línia groga, posar avisos uns quants dies i després sancionar a qui 
continuï aparcant. 

- Al parc davant del local els cotxes passen per sobre l’herba i ho malmeten tot. 
També es mirarà el dia que quedem però s’haurà de posar pilones just abans 



                                           
 

 

 

del parc com hi ha a la part d’abaix i mirar de posar un obstacle per a què no 
puguin pujar per sobre l’herba i accedir al parc amb cotxe. 

- El portalet del parc està trencat. 
- Els gronxadors de la plaça Pepe Barba Ramos són molt antics i estan en mal 

estat. S’haurien de mirar bé, perquè principalment l’escala del tobogan és 
perillosa. 

 
 

Sense més aportacions per part dels membres, a les 21.45h finalitza la sessió 
ordinària de l’Associació de veïns del barri de La Punxa  


